
Protokół nr XXIII/2009 

z Sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

24 września 2009r. 

                                                                                                                                                                                   
Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 24 września 2009 r. o godz. 13

00
 w sali 

Urzędu Gminy w Krzemieniewie.  

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Stanisław Osięgłowski, który powitał 

obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości: Andrzeja Pietrulę - Wójta Gminy, 

Longinę Szulc- Sekretarza Gminy, Dorotę Andrzejewską- Skarbnika Gminy, Dyrektorów 

Szkół : Mirosławę Graf – Pawłowice, ElŜbietę Juskowiak - Drobnin, Mikołaja Kulczaka 

Nowy Belęcin, Irenę Grobelną - Garzyn  i sołtysów (listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 

2 do protokółu). 

Przewodniczący- na podstawie listy obecności- stwierdził, Ŝe w obradach bierze udział 14 

radnych, Rada jest więc władna do podejmowania uchwał. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie dwóch punktów do planowanego 

porządku obrad. Punkt  12 . Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych oświadczeniach 

majątkowych przez radnych oraz kierownictwo Urzędu Gminy, punkt 13. Podjęcie uchwały w 

sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu „Wykwalifikowany kierowca 

OSP gwarancją bezpieczeństwa gminy” współfinansowanego  z Europejskiego Funduszu  

Społecznego. 

 

 

Zaproponowany  porządek obrad : 
 

1. Otwarcie.  

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji. 

3. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Nowym 

Belęcinie 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Nowym Belęcinie 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Szkół, Szkoły Podstawowej i 

Gimnazjum w Nowym Belęcinie 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany gruntu komunalnego na grunty osób fizycznych 

i prawnych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Nr XXI/ 123/2009  

dotyczącej zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji przez GOPS w Krzemieniewie 

projektu pt. „Razem łatwiej” współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji programu „Internet zmieni 

twój los” . Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie województwa 

wielkopolskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budŜetu gminy na 2009 r. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych oświadczeniach majątkowych przez 

Radnych oraz Kierownictwa jednostek organizacyjnych gminy i kierownictwa 

Urzędu. 



13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu 

„Wykwalifikowany kierowca OSP gwarancja bezpieczeństwa gminy” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na 

obszarach wiejskich. 

14. Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

15. Wolne głosy. 

16. Zakończenie. 

 

 

Do zaproponowanego porządku obrad uwag nie zgłoszono, porządek obrad został przez 

radnych przyjęty. 

 

Ad. 2.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXII Sesji, która odbyła się 9 czerwca  

2009 r. 

Za przyjęciem protokołu z XXII Sesji Rady Gminy głosowało 14 obecnych radnych - przyjęty 

został jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. 3.  

 

W punkcie pytania, wnioski i interpelacje radnych głos zabrali: 

1. Radna Maria Kamyczek : 
    - podziękowała za budowę ścieŜki rowerowej w Pawłowicach (w kierunku do Robczyska),             

jednocześnie prosiła o wykonanie podjazdu na początku ścieŜki, poniewaŜ zbyt wysoki 

krawęŜnik utrudnia wjazd na tę ścieŜkę. 

    - prosiła, aby w gazetce gminnej zamieścić informację, co oznaczają znaki ścieŜki 

rowerowej, poniewaŜ nie wszyscy uŜytkownicy je rozumieją i przestrzegają. 

2 Radny Andrzej Hofman: 
- poruszył sprawę niedroŜnej studzienki w Drobninie znajdującej się na krzyŜówce do   

Mierzejewa, 

 -   prosił o naprawę szyb na przystankach autobusowych 

 - zgłosił problem zarastania linii energetycznej na boisku szkolnym przez rosnące lipy, co 

moŜe zagraŜać bezpieczeństwu dzieci . 

3. Radny Piotr Sikorski: 
- poruszył sprawę udroŜnienia rowu w Krzemieniewie na osiedlu Przylesie, gdzie, przy 

duŜych opadach deszczu zalewana jest nieruchomość pana Cieśli. 

- poinformował , Ŝe w Brylewie jest zniszczony przystanek autobusowy. 

4. Radny Zbigniew Tomiński: 
 - poinformował, iŜ został zobligowany przez mieszkańców wsi Pawłowice do wyjaśnienia 

sprawy uszkodzonych lamp ulicznych przez rolnika, zapytał czy kosztami naprawy 

zostanie obciąŜony sprawca, czy za naprawę będzie się płacić z budŜetu. 

      - poruszył  sprawę opróŜniania pojemników na odpady plastikowe, zapytał w czyjej gestii jest  

informowanie, aby pojemniki te opróŜniać kiedy są zapełnione, 

- poinformował ,Ŝe gospodarz boiska w Pawłowicach nie dba o nie, bieŜnia jest zaniedbana i 

boisko nie jest koszone, a on jako nauczyciel nie moŜe prowadzić z uczniami zajęć z  

lekkoatletyki w szkole. 



- poinformował, Ŝe przy wyjeździe od strony Pawłowic jest zawieszony suchy konar, który 

moŜe spaść na drogę. 

- zauwaŜył, Ŝe przy wjeździe z drogi krajowej za Zbytkami do Drobnina  stoi suche drzewo, 

które naleŜałoby usunąć. 

5. Radny Zbigniew Ptak : 
- prosił aby naprawić drogę powiatową w Garzynie do ul. Ogrodowej. 

 

 

Ad. 4.  

 
Przewodniczący Rady rozpoczynając kolejny punkt obrad dotyczący informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2008/2009, oddał głos panu Wójtowi, który 

wyjaśnił, iŜ zgodnie z przepisami ustawy o systemie oświaty organ wykonawczy czyli Wójt w 

terminie do 31 października przedstawia radzie gminy informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych. 

Informacja taka została przygotowana i przesłana wszystkim radnym wraz z zaproszeniem na 

sesję. Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju gospodarczego, oraz Komisji 

Oświatowej informacja ta została omówiona. 

W informacji zwraca się uwagę w pierwszej części na to co jest w kompetencji jednostki 

samorządu terytorialnego, a w drugiej informacja o wynikach sprawdzianu klas VI i  III 

Gimnazjum. 

Po przedstawieniu przez Wójta informacji wywiązała się krótka dyskusja. 

Radny Piotr Sikorki zapytał co lub kto ma wpływ na to Ŝe wyniki klas VI osiągają niŜszy 

poziom, w porównaniu do klas III gimnazjalnych. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Pawłowicach pani Mirosława Graf odpowiedziała, Ŝe na wyniki 

wpływ ma wiele czynników, m.in. praca nauczycieli, środowisko, rodzice i wychowanie w 

domu. 

JeŜeli chodzi o klasy VI, to obowiązkiem kaŜdego ucznia jest przystąpienie do egzaminu, a 

wyniki nie maja wpływu na wybór gimnazjum, tak jak to jest to w miastach, gdzie uczniowie 

zabiegają o wysokie wyniki , bo mają wybór Gimnazjów. 

W klasach III gimnazjum są lepsze wyniki dlatego, Ŝe uczniom zaleŜy na wyborze dobrych 

szkół ponadgimnazjalnych. 

Radna Maria Kamyczek pogratulowała Dyrektorom Szkół za wyniki. Informacja została 

pozytywnie przyjęta przez radnych i stanowi zał. nr 3 do protokółu 

 

Ad. 5. 

 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący poprosił o zabranie głosu panią Longinę Szulc – 

Sekretarza Gminy, która poinformowała, Ŝe do urzędu gminy wpłynął wniosek od Dyrektora 

Zespołu Szkół w Nowym Belęcinie o nadanie Szkole Podstawowej imienia Józefa 

Ponikiewskiego . 

Dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Belecinie p. Mikołaj Kulczak przedstawił radnym 

uzasadnienie wyboru tego patrona Szkoły. Poinformował, iŜ były dwie propozycje na patrona 

Szkoły a mianowicie Józefa Ponikiewskiego i Powstańców Wielkopolskich. W wyniku 

przyjętych zasad wybierano imię patrona dla szkoły przy zaangaŜowaniu całej społeczności 

szkolnej: uczniów, rodziców i nauczycieli. KaŜda grupa miała prawo przestawić swoich 

kandydatów. Ostatecznie Komisja w składzie dyrektor szkoły, po dwóch przedstawicieli 

nauczycieli, rodziców i uczniów dokonała wyboru Józefa Ponikiewskiego na patrona.  



Uwag do przedstawionego projektu nie było. W przeprowadzonym głosowaniu za przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, 1 radna wstrzymała się od głosowania. Większością głosów 

uchwała została przyjęta  i stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p. 6.  

Kolejny projekt uchwały przedstawiła pani Sekretarz Gmny, która poinformowała radnych, Ŝe 

projekt uchwały jest podobnej treści, ale dotyczy Gimnazjum w Nowym Belęcinie. 

PoniewaŜ przepisy prawa stanowią , Ŝe oddzielnie nadaje się imię Szkole Podstawowei i 

oddzielnie Gimnazjum, niezbędne jest podjęcie drugiej uchwały w sprawie nadania 

Gimnazjum w Nowym Belecinie imienia Józefa Ponikiewskiego.  

Radni nie zgłosili uwag do proponowanej uchwały, Przewodniczący przeprowadził więc  

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radna wstrzymała się od głosowania. 

Uchwała większością głosów została przyjęta i stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p. 7 

Pan przewodniczący poprosił panią Sekretarz o przedstawienie kolejnego projektu uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, Ŝe konsekwencją nadania szkole imienia w Nowym Belęcinie 

stało się opracowanie i nadanie wspólnego Statutu dla Zespołu Szkół Szkoła Podstawowa im. 

Józefa Ponikiewskiego i Gimnazjum im. Józefa Ponikiewskiego w Nowym Belęcinie. 

Następnie odczytała projekt uchwały. 

PoniewaŜ radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Za przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 radna wstrzymała się od głosowania. Uchwała została 

przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p.8. 

Projekt uchwały w sprawie zamiany gruntu komunalnego na grunty osób fizycznych i 

prawnych, Przewodniczący Rady poprosił pana Wójta. 

Wójt przedstawił (takŜe obrazowo, na slajdzie), aktualny stan podziału przedmiotowego 

gruntu w Krzemieniewie gdzie znajdują się budynki Centrum Kultury , Przedszkola i Ośrodka 

Zdrowia z Apteką oraz stan jaki powstanie po ewentualnym po podjęciu uchwały i zapisaniu 

tego faktu w księgach wieczystych, Na dzień dzisiejszy budynki Centrum Kultury postawione 

są na gruncie zapisanym w księgach wieczystych jako własność właścicieli Ośrodka Zdrowia 

i Apteki. Podkreślił, Ŝe wywołanie przedkładanej uchwały ma na celu uporządkowanie stanu 

prawnego własności gruntów, m.in. takŜe po to, aby w przyszłości moŜna było realizować 

inwestycje na gruncie naleŜącym do gminy, m.in. drogę dojazdową do Przedszkola. 

Radny Jacek Skawiński przypomniał, Ŝe Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem o 

rozbudowę przedszkola w Krzemieniewie; zgodnie z tym wnioskiem teren, który w obecnym 

projekcie planuje się przekazać Ośrodkowi Zdrowia , byłby niezbędny na plac zabaw. 

Wójt wyjaśnił, Ŝe przeprowadzona analiza ilości urodzeń dzieci w Krzemieniewie wykazała, 

Ŝe w najbliŜszych latach nie będzie potrzeby rozbudowy przedszkola a uporządkowanie stanu 

własności gruntów jest niezbędnie dla umoŜliwienia Szpitalowi sprzedaŜy mieszkań 

znajdujących się nad Ośrodkiem Zdrowia. 

PoniewaŜ innych uwag nie wnoszono, przewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednomyślnie i stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokółu.  

 

 



Ad.p. 9. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zatwierdzenia i przystąpienia do 

realizacji przez GOPS w Krzemieniewie projektu pt.” Razem Łatwiej” współfinansowanego 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki, przedstawił pan Wójt Andrzej Pietrula. 

Wyjaśnił przyczynę potrzeby uchylenia podjętej juŜ uchwały. Projekt „Razem Łatwiej” miał 

być realizowany w okresie od 1 czerwca 2009 r. do 31 grudnia 2009 r. Podpisanie umowy na 

realizację oraz przekazanie środków nastąpiłoby w sierpniu 2009 r. GOPS nie dysponował 

własnymi środkami, które pozwalałyby na rozpoczęcie realizacji projektu. Projekt „Razem 

Łatwiej” przewidywał zatrudnienie pracownika socjalnego, co wiązałoby się z ogłoszeniem 

naboru na to stanowisko. Nabór musiałby zostać ogłoszony na początku maja 2009 r. a na ten 

czas GOPS nie miał podpisanej umowy na realizację projektu. Konkurs na stanowisko nie 

został ogłoszony, a tym samym zadanie nie mogło zostać zrealizowane. 

Radni nie zgłosili uwag do przedłoŜonego projektu uchwały, dlatego przewodniczący 

przystąpił do przeprowadzenia głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. 

Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p. 10. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Krzemieniewo do projektu pt.” Internet 

zmieni Twój los. Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie województwa 

wielkopolskiego” przedstawił pan Wójt. 

Wyjaśnił radnym, Ŝe projekt realizowany będzie przez Województwo Wielkopolskie, liderem 

projektu jest Fundacja Edukacji Ekonomicznej w Warszawie. W projekcie gmina deklaruje 

uczestnictwo na poziomie 40 beneficjentów. Uczestnictwo gminy polegało będzie na 

zapewnieniu udziału własnego w wysokości nie przekraczającej kwoty 415,93 zł, na jedno 

gospodarstwo domowe rocznie.  

Zasady i sposoby współpracy z Województwem Wielkopolskim w zakresie realizacji 

programu będą określone w odrębnym porozumieniu. 

Radna Maria Kamyczek – wyraziła swoje wątpliwości, co do programu, chciałaby poznać 

uzasadnienie jaki jest cel podarowania rodzinie sprzętu komputerowego z dostępem do 

Internetu, poniewaŜ ma obawy iŜ sprzęt ten nie będzie właściwie wykorzystany. 

Wójt  wyjaśnił, Ŝe na tym etapie jeszcze nie rozwaŜano, kto ma otrzymać sprzęt 

komputerowy. 

PoniewaŜ innych uwag nie zgłaszano przewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

uchwalą. 

Za przyjęciem głosowało 14 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p. 11. 

Kolejny projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. Dotyczył on zmian w budŜecie gminy 

Krzemieniewo w roku 2009. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iŜ przygotowanie tej uchwały spowodowane było zmniejszeniem 

dochodów i wydatków na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych gminie ustawami. Poinformowała, Ŝe została zmniejszona dotacja celowa na 

wypłatę zasiłków rodzinnych. 

Radny Zbigniew Tomiński zapytał czym jest spowodowane zmniejszenie dotacji na zasiłki 

rodzinne. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, Ŝe jest to ogólna sytuacji budŜetu państwa, gdzie szuka się rezerw,  

i mamy obawy, Ŝe do końca roku moŜemy mieć jeszcze więcej podobnych sytuacji. 



PoniewaŜ radni innych uwag nie zgłosili, przewodniczący zarządził głosowanie nad 

przedłoŜonym projektem. 

Za jego przyjęciem głosowało 14 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 

 

Ad. 12. 

Przewodniczący przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych złoŜonych przez 

radnych, pracowników samorządowych i kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

Poinformował, iŜ radni oświadczenia składali na ręce przewodniczącego Rady, a pracownicy 

samorządowi, na ręce wójta Gminy. Oświadczenia Przewodniczącego Rady oraz Wójta 

Gminy weryfikował Wojewoda.  

Wszystkie oświadczenia zgodnie z art. 24 h ust. Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. złoŜone 

zostały w wymaganym terminie. Po analizie tych oświadczeń nie stwierdzono 

nieprawidłowości w ich treści , dlatego zostały one przekazane do Urzędów Skarbowych wg 

miejsca zamieszkania. 

 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji projektu 

„Wykwalifikowany kierowca OSP gwarancją bezpieczeństwa gminy” współfinansowanego z 

Europejskiego Funduszy Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich , przedstawił wójt 

gminy. 

Wyjaśnił, Ŝe głównym celem projektu jest podniesienie kwalifikacji zawodowych oraz 

wiedzy z zakresu ruchu drogowego i metod walki ze stresem dla 10 straŜaków OSP w wieku 

od 20 – 40 lat zamieszkałych na terenie gminy Krzemieniewo. 

Radny Leszek Kruk zapytał, czy kandydat na wspomniane szkolenie będzie podpisywał 

zobowiązanie, Ŝe zostanie kierowcą OSP i czy będą chętni na uczestnictwo w szkoleniu. 

Wójt odpowiedział,  Ŝe chętni raczej będą poniewaŜ jest to kat.C , która w normalnym kursie 

kosztuje, w tym przypadku będzie to szkolenie sfinansowane z pozyskanych środków. 

UwaŜa, Ŝe nie będzie potrzeby podpisywania zobowiązań, poniewaŜ przeszkoleni mogą być 

tylko kandydaci, którzy są członkami OSP i mają juŜ za sobą szkolenie straŜackie. 

PoniewaŜ innych pytań do projektu uchwały nie było przewodniczący przystąpił do 

przeprowadzenia głosowania.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 sali radnych – wszyscy obecni na sali obrad.  

Uchwała została przyjęta i stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p.14. 

 

Do zgłoszonych pytań, wniosków i interpelacji wójt gminy Andrzej Pietrula odniósł się 

następująco: 

- problem podjazdu na ścieŜkę rowerową w Pawłowicach został juŜ zgłoszony do 

wykonawcy. 

- w sprawie informacji o znaczeniu znaków na ścieŜce rowerowej, poprosi panią redaktor, aby 

umieściła taką informację w gazetce gminnej, a ponadto poprosi dyrektorów szkół o 

zapoznanie młodzieŜy z informacją nt. znaczenia znaków na ścieŜkach rowerowych. 

- w sprawie uszkodzonych przystanków autobusowych poinformował, Ŝe ok. 50 % 

przystanków na terenie gminy jest uszkodzonych i Ŝe Urząd Gminy będzie zlecał ich 

naprawę, ale z ubolewaniem podkreślił, Ŝe za środki przeznaczone na naprawę moŜna by 

postawić nowe przystanki. 



- w sprawie krzyŜówki w Drobninie i odbioru wody opadowej wójt przypomniał, Ŝe  problem 

ten był juŜ rozwiązywany, ale skoro dotychczasowe prace okazały się nieskuteczne Urząd 

Gminy  poprosi jeszcze raz Zarząd Dróg powiatowych o ponowną interwencję. 

- W sprawie uszkodzonych lamp ulicznych w Pawłowicach poinformował ,Ŝe generalnie 

przyjmuje się zasadę, Ŝe za wyrządzone szkody płaci sprawca; w tym wypadku równieŜ  

sprawca szkody juŜ za jej naprawienie zapłacił 

- w sprawie opróŜniania koszy wójt odpowiedział, Ŝe odbywa się to na takiej samem zasadzie 

jak odbiór u właścicieli prywatnych tj. dwa razy w miesiącu. 

- w sprawie utrzymania porządku na boisku w Pawłowicach, będzie przeprowadzona 

rozmowa z gospodarzem boiska, 

- sprawę usuwania suchych drzew i niebezpiecznie zwisających konarów - zagroŜenia zostaną 

usunięte przez pracowników urzędu, 

- w sprawie podtapiania posesji pana Cieśli w Krzemieniewie, wyjaśnił, Ŝe przy duŜych 

opadach pracownicy urzędu profilaktycznie w pierwszej kolejności oczyszczają rów. 

 

Ad. 15. 

 

W wolnych głosach i wnioskach Wójt podsumował wizytę gości holenderskich w gminie.  

Poinformował, Ŝe grupa holenderska była bardzo zadowoleni z przygotowanego programu 

wizyty i bardzo wysoko ocenili postępujący  rozwój gminy. 

 

Sołtys wsi Pawłowice zgłosił uszkodzenie lampy ulicznej w Pawłowicach oraz konieczność 

naprawienia zapadniętego krawęŜnika chodnikowego na skrzyŜowaniu ulic MielŜyńskich i 

Bramowej. 

Radna Adamska zgłosiła konieczność lepszego oznakowania skrzyŜowania dróg w 

Oporówku, poniewaŜ dochodzi na nim często do kolizji; proponowała, aby odnowić 

zwłaszcza oznakowanie poziome na jezdni. 

 

Ad.16.  

Innych spraw nie poruszono, w związku z czym przewodniczący Rady podziękował 

wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady 

Obrady zakończono o godz. 15
50

 

 

                                                                                           Przewodniczący  

         Protokółowała:                                               Rady Gminy Krzemieniewo             

  
…………………………………..                       …………………………….............. 
              Bogusława StróŜynska                                                                Stanisław Osięgłowski 

 


